

---

**ANGELO MOZZILLO**  
20 Year Anniversary  
Personal Profile



---

Visiting Professor



1809  
Brera  
2009



POLITECNICO  
DI MILANO



---

Collaborations

**ART DIRECTION**  
ANGELO MOZZILLO

**M.L.D.**  
MOZZILLO LUXURY DENIM

  
Camera Nazionale  
della  
Moda Italiana



Gianfranco FERRE'

sagafurs®



**LE BONITAS**  
MADE IN ITALY

ANGELO MOZZILLO  
White Collection

Ermengildo Zegna

**Panorama** MODA SRL

*Gattinoni*

ALTAROMA  
STYLE AND EVENTS AGENCY

 **benetton**

C  
LES MAÇONS DANSEURS

EN EQUIPE



Perico s.r.l.

Boutiques &  
Department Stores

BERGDORF GOODMAN



Dash

Neiman Marcus

HOLT RENFREW

CASCELLA

ISETAN  
SINGAPORE

Lane Crawford

BUGATTI

HIRSHLEIFERS



Graziella

ЦУМ  
• CENTRAL •  
DEPARTMENT •  
STORE •  
ГУМ  
КРАСНАЯ ПЛОЩАДЬ  
1893



ANTONIA

Queeny - Cairo

Press

MF  
fashion

COLLEZIONI

E L L E

VOGUE  
ITALIA

BOOKI MODA

mood  
moda design

DIZIONARIO  
DELLA MODA

Guido Vergani



W

WWD

White

PE

domus

GQ

PAMBIANCO  
news

VANITY FAIR

marieclaire

Celebrities

Sharon Stone

Maria Grazia Cucinotta

Milva

Fernanda Lessa

Jane Alexander

Luisa Ranieri

Alessia Marcuzzi

Veronica Logan

Mara Venier

Claudio Baglioni

Michelle Hunziker

Vanessa Hessler

Photographer

Armin Linke

Masakazu Kurihara

Livio Mancinelli

Hugh Findletar

Max Botticelli

Maurizio Montani

Priscilla De Benedetti

---

# ANGELO MOZZILLO

## 20 Year Anniversary

### Personal Profile

Angelo Mozzillo è nato a Caserta nel 1965. La moda è stata da sempre una tradizione di famiglia: da quando i suoi nonni erano rinomati tessutai. Formatosi nella prestigiosa Domus Academy di Milano, ha conseguito un master in comunicazione, produzione e retail; concludendo gli studi con risultati eccellenti. All'età di venti anni ha iniziato la sua carriera da fashion designer, lavorando da subito per due prestigiose maison di moda: Fernanda Gattinoni a Roma e Gianfranco Ferrè a Milano. La sua prima collezione, del 1992, dal nome Forme e Funzioni, presentata a Milano durante la fashion week, fu apprezzata dai buyers e department stores di tutto il mondo. La stampa non tardò ad annoverarlo tra i talenti emergenti del panorama del Made in Italy e the "W America" dedicò un'intera pagina della rivista con il titolo di "The new talent in Milan". Gratificato dai numerosi successi e dai risultati ottenuti, inaugura lo showroom in via Montenapoleone a Milano; non solo mero spazio espositivo ma luogo dove la moda e l'arte si fondono per la creazione di idee nuove. Vogue, Elle ed Amica seguono da vicino il percorso di Angelo Mozzillo sin dalla prima sfilata del 1998. Notti sensuali a Berlino, sfilate al Tempio di Adriano, Tacchi metropolitani ed un evento all'auditorium Renzo Piano in occasione dell'Alta Moda Made in Italy; sono solo alcuni degli happenings che vedranno Angelo Mozzillo protagonista della Haute Couture. Nel tempo, il nome di Angelo Mozzillo diventa garanzia assoluta di qualità e stile permettendogli di consolidare la propria presenza sui mercati internazionali, ampliando la sua rete distributiva nelle più prestigiose boutiques e department stores di New York, Miami, Los Angeles, Londra, Dubai, Tokyo, Milano e Parigi; in un percorso "work in progress".

Angelo Mozzillo is born at Caserta in 1965. Fashion has always been a family tradition; since his grandparents were in the textile business. Educated in the wellknown Domus Academy in Milan, where he got excellent mark with a master on communication, production and retail. At the age of twenty he began his career of fashion designer, working for two famous maisons of fashion: Fernanda Gattinoni in Rome and Gianfranco Ferrè in Milan. His first collection, in 1992, named Shapes and Functions, presented in Milan during the fashion week, was appreciated by the buyers and department stores of all the world. The press soon acclaimed him among the emerging talents of the Made in Italy and the "W America" dedicated a whole page of the magazine with the title "The new talent in Milan". Pleased by the success, he opens the showroom in via Montenapoleone in Milan: not only an expositive space but a place where fashion and art melt to create new ideas. Vogue, Elle and Amica follow Angelo Mozzillo path closely since the first show in 1998. Sensual nights in Berlin, shows at the Adriano's Temple, Metropolitan heels and a performance in the Renzo Piano Auditorium in occasion of Alta Moda Made in Italy; these are only some of the happenings that will see Angelo Mozzillo as the protagonist of Haute Couture. With the passing of the time, the name Angelo Mozzillo becomes synonymous of quality and style allowing him to confirm his name on the international market. developing his distribution net in the most famous boutiques and department stores of New York, Miami, Los Angeles, London, Dubai, Tokyo, Milano e Parigi; in a process of "work in progress".

Angelo Mozzillo et est né à Caserta en 1965. La mode et a toujours été une tradition de famille depuis ses grands-parents ont été tisseurs de renom. Formé à a prestigieuse Domus Academy de Milano, il détient une maîtrise en communication, la production et détail; conclure ses études avec d'excellents résultats. A l'âge de vingt ans commencé ses carrière de design da mode, travaille maintenant pour deux maison de couture de prestige: Fernanda Gattinoni à Rome et Gianfranco Ferrè à Milan. Sa première collection, en 1992, Formes et des Fonctions nommées, présenté à Milan à la Fashion Week a été apprécié par buyers et departmentstores dans le monde entier. La presse fut bientôt compté parmi les talents émergents de la scène "Made in Italy" et the "W America" a consacré un e pageentière de la revue "New talent in Milan". Satisfait par les nombreux succès et les résultats obtenus, inaugurer le showroom dans le vie Montenapoleone à Milan; non seulement un espace d'exposition mais un lieu où la mode et l'art fusionnent pour créer de nouvelles idées. Vogue, Elle et Amica suivre de près le chemin Angelo Mozzillo depuis le premier spectacle de l'année 1998. Nuits seuesuelles à Berlin, défilé à le Temple d'Hadrien, Talons Métripolitaine et un événement à l'auditorium de Renzo Piano, à "Alta Moda Made in Italy", sont quelques-uns de happenings qui verront le protagoniste Angelo Mozzillo de la Haute Couture. Au fil du temps, le nom de Angelo Mozzillo devient une garantie absolue de qualité et de style leur permettant de consolider sa présence les marchés internationaux étendre son réseau de distribution dans le plus prestigieux boutique et department store de New York, Miami, Los Angeles, London, Dubai, Tokyo, Milan et Paris; dans un chemin "work in progress" ..

